

使用说明书

AC20

夹耳式 蓝牙耳机

INSTRUCTION MANUAL

AC20

clip-in-ear Bluetooth headphones

产品结构图



包装清单

耳机x1对
充电仓x1pcs
Type-C充电线 x1pcs
说明书x1pcs

产品操作介绍

功能	操作	指示灯	提示音
配对名	X30	/	/
开机	耳机配对状态下，按住右侧耳麦触控键，并长按3秒开机/关机。	白灯快闪	将亮上声调
关机	按住入耳侧耳麦触控键并长按3秒关机/开机状态。	白灯快闪三次	将亮下声调
左右耳机配对	左右耳机同时按住耳麦触控键，主耳白灯闪，副耳灯光熄灭	快	/
智能设备连接	首次进入配对状态，自动进入待连接状态，此时打开新设备的蓝牙搜索功能，搜索“G126”进行连接，耳机与设备连接成功后，有提示音，且耳机指示灯熄灭	左右耳灯光熄灭	快
语音助手	双击左耳麦触控键	/	当
播放/暂停	双击右耳麦触控键	/	/
下一曲	长按左耳麦触控键下一曲	/	/
音量增减	左耳加减	/	/

像瓶装耳尖一样将夹耳式耳机夹在耳垂上，佩戴好后调整耳机的位置直至调整到音效最好的位置。

INTRODUCTION OF PRODUCT OPERATION



The headphones are centered on the corridor as if you were wearing an ear clip. After wearing it, adjust the position of the headphones until they are adjusted to the deepest sound position.

PACKING LIST

Headphones x1 pair
Charging compartment x1pcs
Type-C charging cable x1pcs
Instruction manual x1pcs

HEADPHONE PARAMETERS

1. Product name: AC20	7. Horn sensitivity:115dB ±3dB
2. Bluetooth version:Bluetooth 5.4	8. Horn impedance:32Ω ±15%
3. Support mode: AAC/SBC	9. Horn rated power:5mW
4. Bluetooth transfer distance:10m	10. Charging interface:USB Type-C
5. Charging time:2.402GHz~2.480GHz	11. Charging time of charging bin: ≈1.5 hours
6. Frequency response range:20Hz~20KHz	12. Frequency response range:20Hz~20KHz

简单故障排查

故障	原因	解决方法
不开机	耳机电量不足	对耳机进行充电
耳机闪灯	耳机电量不足	对耳机进行充电
充电指示	耳机没有良好接触	调整耳机放置的位置
自动关机	耳机电量不足	对耳机进行充电
耳机噪音	音量过大或者环境太杂	调节音量或者更换环境
耳机有杂音	外界干扰严重或者离手机太远	更换地点或者靠近手机
对方声音小	耳机佩戴不正确或者音量太小	调节耳机带或者音量大小
对方干扰严重或者离手机太远	外界干扰严重或者离手机太远	选择无干扰的环境或者靠近手机

12.建议在温度-0°C~45°C的环境使用本产品。当环境温度低于+5°C时，电池性能会受到限制。

13.有明文规定禁止使用无线设备的场所，请勿使用本产品，否则会干扰其它电子设备或导致其它危险。

14.靠近医疗及工业设备或登机之前，请咨询当地工作人员能否使用。

15.对本产品清洁和维护前，请停止使用本产品，关闭所有应用，并断开与其它设备的所有连接线缆。

16.根据本地方法，正确处置废弃电子产品，不可将电子电气设备、部件、电池与其它生活垃圾一起丢弃。

警告

1.请遵循本说明书的内容进行使用，避免产品因错误操作损坏。

2.本产品请远离儿童、火源、热源、冷源、水源及化学品。

3.请勿长期使用耳机，以免对听力造成负面影响。

4.请勿将产品靠近易燃易爆物品，以免发生火灾或触电危险。

5.请勿将产品置于太阳直射或者温度高的地方，高温会缩短电子部件的使用寿命，损坏电池，使某些部件变形。

6.请勿将本产品放在灰尘多、温度和湿度过高的地方保存。

7.请勿将磁条卡(例如银行卡、公交卡等)长期接触本产品，否则可能导致磁条被磁场损坏。

8.请勿在本产品上施加较大的压力、折断、摔打、震动本产品，以防产品损坏。

9.本产品带充电线，如长时间不用时，请将充电线拔出，避免长时间充电损坏充电线。

10.请勿将本产品靠近热源使用本产品，如加热器、热风枪等。

11.请勿在雨天使用本产品，以免对产品造成损坏。

12.请避免本产品及其配件淋雨受潮，且激烈运动或出汗较多时使用本产品，防止液体渗透到产品内部损坏本产品。

13.产品属于内置聚合物锂电池，不可更换，请勿丢弃或置于火中，以免爆、起火等危险发生。

14.因消费者违反上述警示而不恰当地使用所造成的人身及财产损害将自行承担一切后果本公司将不产生任何法律责任。

安全指引

1.初次使用本产品前，请先充满电再使用。

2.本产品请远离儿童、火源、热源、冷源、水源及化学品。

3.请勿长期使用耳机，以免对听力造成负面影响。

4.请在安全的环境中充电，在给充电仓充电时，电量充满后请尽快将充电线拔出，避免长时间充电损坏充电线。

5.本产品内含有锂电池，如长时间不用时，请将充电线拔出，避免长时间充电损坏充电线。

6.本产品带充电线，如长时间不用时，请将充电线拔出，避免长时间充电损坏充电线。

7.请勿在雨天使用本产品，以免对产品造成损坏。

8.请勿在本产品上施加较大的压力、折断、摔打、震动本产品，以防产品损坏。

9.请勿将磁条卡(例如银行卡、公交卡等)长期接触本产品，否则可能导致磁条被磁场损坏。

10.请勿将本产品靠近热源使用本产品，如加热器、热风枪等。

11.请勿在雨天使用本产品，以免对产品造成损坏。

12.请避免本产品及其配件淋雨受潮，且激烈运动或出汗较多时使用本产品，防止液体渗透到产品内部损坏本产品。

13.产品属于内置聚合物锂电池，不可更换，请勿丢弃或置于火中，以免爆、起火等危险发生。

14.因消费者违反上述警示而不恰当地使用所造成的人身及财产损害将自行承担一切后果本公司将不产生任何法律责任。

耳机参数

1.产品名称: AC20	7.喇叭阻抗:115dB ±3dB
2.蓝牙版本:Bluetooth 5.4	8.喇叭阻抗:32Ω ±15%
3.支持模式: AAC/SBC	9.喇叭额定功率:5mW
4.蓝牙传输距离:10m	10.充电接口:USB Type-C
5.载波频率:2.402GHz~2.480GHz	11.充电仓充电时间: ≈1.5 小时
6.频响范围:20Hz~20KHz	12.频响范围:20Hz~20KHz

Fault	Reason	Solutions
Not On	The headset is low on power	Charge the headphones
Headphones blinks white	The headset is low on power	Charge the headphones
Charging bin prompt	The headphones are not in place	Adjust the position of the headphones
Automatic shutdown	The headset is low on power	Charge the headphones
Charge the headphones	The headphones are not in place	Adjust the volume or change the connection environment
Smart device connection	There is a noise in the connection environment	Adjust the location or close to the connection environment
Charging bin	The headphones are incompatible with the mobile phone	Adjust the wearing or volume of the mobile phone
	The signal is interrupted	Choose a non-interference environment or close to the mobile phone

SIMPLE TROUBLESHOOTING

Hang up the phone.	While on the phone, click the left/right earphone touch button.	/	/
Low Power Alarm	When the voltage of the headset is below 3.9V, it will be prompted until the headset is turned off.	The white light flashes every 5 seconds	Knock, Knock
Disconnect	Exceed the effective connection range	The white light in the main ear bin blinks	Do
Automatic reconnect	After turning on or disconnecting, the headphones will automatically connect to the last connected smart device within the effective distance	Lights out	Knock
Charge the headphones	The headphones are put back into the charging bin and shut down the cover automatically. The headphone white light is always on. The headphone white light goes out when it is		
Charging bin	The headphones are put into the charging bin, the charging bin charges the headphones immediately and activates the charging bin LED green light and the headphone white light for charging status.		
Smart device connection	When the binaural pairing is successful, the binaural pair will automatically enter the pairing mode. At this time, open the Bluetooth list of smart devices to search for “G126” to connect. Headphones connected successfully, there is a sound, and headphones light off	Left and right ear lights go out	Do
Voice assistant	Triple-click to summon the voice assistant	/	Clanging
Play/pause	Double-click to pause any play	/	/
Next song	Press any ear for 2 seconds		
Volume increase and decrease	Three-time cheer	/	/

1. Please fully charge before first using this product.	2. The device will not be used in a medical and industrial environment or on a board.
3. Please use this product in a safe environment.	3. Please use this product in a safe environment.
4. Please charge in a safe environment.	4. Please charge in a safe environment.
5. Please do not use this product in a dusty place.	5. Please do not use this product in a dusty place.
6. Please do not use this product in a high-temperature environment.	6. Please do not use this product in a high-temperature environment.

7. The ambient temperature is below +5°C, the battery performance will be limited.	7. The ambient temperature is below +5°C, the battery performance will be limited.
8. Please do not use this product, otherwise it will interfere with other electronic devices or cause other dangers.	8. Please do not use this product, otherwise it will interfere with other electronic devices or cause other dangers.
9. Please do not use this product close to medical and industrial equipment or boarding the plane.	9. Please do not use this product close to medical and industrial equipment or boarding the plane.
10. Please clean and maintain this product; please stop using this product.	10. Please clean and maintain this product; please stop using this product.
11. Please do not use this product in a dusty place or from other devices.	11. Please do not use this product in a dusty place or from other devices.

12. Please do not use this product in a high-temperature environment.

13. Please do not use this product near the heat source, such as radiators, hot air

14. Please do not use this product in a high-temperature environment.

15. Please do not use this product in a high-temperature environment.

16. Please do not use this product in a high-temperature environment.

17. Please do not use this product in a high-temperature environment.

18. Please do not use this product in a high-temperature environment.

19. Please do not use this